
Protokoll från arbetsgruppen för HHD 2012-11-14, plats Sjuksköterskornas hus 

Stockholm. 

 

Närvarande: Monica Edström, Susanne Junered, Linda Afsenius, Anki Ryman, Agneta 

Henriksson. 

 

1. Genomgång av föregående mötesprotokoll: 

• Linda har kollat med SNR och det finns i dagsläget ingen gradering av SHD 

patienter i SNR:s årliga registrering. Vi är överrens om att det här är en svår nöt att 

knäcka, är det viktigt? Vad är syftet? Vi funderar vidare. 

• Monica och Susanne har gjort ett tillägg på checklistan vid patientutbildning 

gällande riskhantering. Denna revidering skickas in till Snsf:s för att finnas på 

hemsidan. 

• Anki har kollat upp om det finns trubbig nål med blå klämma. Detta för att kunna 

kvalitetssäkra för patienterna när de kopplar till artär och venslang. 

Meditecs Bionic nål finns i storlekarna 16,15,14G med röd och blå klämma 

(trubbig). 

 

2. Vi pratade om hur HHD/SHD gruppen ska jobba framöver. Är det rimligt att vara flera 

från samma enhet? Hur ska vi göra för att få in fler personer i arbetsgruppen? Ska vi 

vara en vilande grupp tillsvidare? Ja tankarna var många. Vi hade ju tänkt vara med 

vid Baxters HHD möte som tyvärr blev inställt i höst för att kunna presentera oss och 

ev värva fler till arbetsgruppen. 

Vi känner för tillfället att vi inte har någon direkt arbetsuppgift att jobba kring. Se 

punkt 1 angående SNR registrering. Vidare diskuterade vi om vi skulle kunna ordna 

ett förmöte på Vårmötet 2013. Dels för att kunna berätta om gruppen, kunna få tips om 

vad man önskar att gruppen ska jobba med. Kanske någon nappar på att vara med i 

arbetsgruppen. Linda kollar upp om det skulle vara möjligt med ett förmöte. 

     

      3.  Linda tar på sig att skriva Verksamhetsberättelsen för 2013. 

 

      Vid pennan. 

Agneta Henriksson 



 


